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Primăria Padina 

Judeţul Buzău 

NR. 157/21.06.2023 

PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi  21.06.2023 

 în şedinţa ordinară a Consilului Local 

al comunei Padina, judeţul Buzău 

S-a emis dispoziţia de convocare a Consiliului Local Padina înregistrată la nr. 136/21.06.2023 a 

primarului comunei Padina. 

Convocarea s-a facut în scris cu respectarea datei, locului şi orei desfăşurării. 

Participă un număr de 13 consilieri din totalul de 13  în funcție. 

Participă la ședință d-na secretar general Cerb Nicoleta Carmen. 

Solicită participarea la ședință dl Negru Valentin – se aprobă. 

Nu participă la ședință dl primar ec. Chirita Ionel. 

Cvorumul ședinței ordinare a Consiliului Local Padina este legal îndeplinit, ședința din data de 

22.02.2023 desfășurându-se în prezența majorității consilierilor locali în funcție, cfr. Art. 137 al. (1), din OUG nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ. 

- Președintele de ședință, d-nul consilier local Bunea Lili declara deschise dezbaterile sedintei de azi 

21.06.2023. 

Ședința ordinara a Consiliului Local Padina este publică.   

 

Se dă citire  ordinii de zi.  

PROIECTUL ORDINII DE ZI: 

I. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

II. Proiecte de hotarari: 

 

1.  Proiect de hotarare privind aprobarea documentației tehnico-economică faza Studiu de 

Fezabilitate și a indicatoriilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „INFIINTARE PISTE 

PENTRU BICICLETE IN COMUNA PADINA,” 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

   2. Proiect de hotarare privind stabilirea taxei speciale de salubrizare pentru persoanele fizice, 

utilizatori casnici, si juridice, utilizatori noncasnici, din Unitatea Administrativ Teritoriala Padina, jud. 

Buzau si aprobarea “Regulamentului de instituire, aplicare si administrare a taxei speciale de salubrizare” 

           Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

 3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului UAT PADINA în 

Adunarea Generală Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008” să voteze aprobarea primirii 

comunei GLODEANU SĂRAT în Asociație 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

          4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificarii si completarii HCL nr. 10/2021 “ privind închirierea 

prin încredințare directă a unor suprafețe de pășuni, proprietatea privată a comunei Padina , judeţul Buzău”, 

precum si pentru aprobarea Regulamentului privind inchirierea prin atribuire directa 
              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

          5. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședinta al Consiliului Local Padina pentru 

perioada iulie - septembrie 2023 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

Se votează ordinea de zi:. 11 voturi “pentru”, 1 vot ”împotrivă” – d-nul consilier local Burnel O., 1 vot 

“abtineri” – d-nul consilier local Miu Gheorghe deoarece nu este îndeplinită procedura cfr. art. 134 Cod 

Administrativ. 

  

 

III. CERERI ȘI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, 

JUD. BUZĂU 

 

Punctul 1  al ordinii de zi: 

Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

Secretarul General al com. Padina pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare. 
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- dl consilier Burnel O.: Referitor la proiectul pentru aprobarea modificării și completării HCL nr. 

10/2021 “ privind închirierea prin încredințare directă a unor suprafețe de pășuni, proprietatea 

privată a comunei Padina , judeţul Buzău”, precum si pentru aprobarea Regulamentului privind 

inchirierea prin atribuire direct, acest proiect a fost ”respins” ci nu ”amânat”, de ce este pus iar pe 

ordinea de zi? 

- d-na secretar general Cerb N. : Ați solicitat clarificări. 

- dl consilier Tăbușcă V: Este o neconcordanță aici, în procesul verbal nu a fost trecut cine și cum a 

votat, prima dată am votat ”împotrivă”. Ceea ce am votat în ședința trecută și ceea ce apare în 

procesul verbal nu este real. 

- dl consilier Burnel O.: Cererea d-nei Negru Marinela se aprobă, care cerere? 

- d-na secretar general Cerb N. : Este vorba de cererea de participare la ședință. 

Nemaifiind  completări sau intervenţii, se supune la vot procesul verbal al şedinţei anterioare, completat 

“Se supune la vot : 4 voturi ”pentru” - dl Bosneanu C.; dl Dan J.; dl Gheorghe M.; dl Nica M, și dl. Urse C.; 5 

voturi ”împotrivă” – dl Bașturea C.; dl Burnel O.; dl Mavrodin D.; dl Miu Ghe și dl Tăbușcă V.; 3 voturi“abtineri” 

– dl. Gheorghe M.; dl Ileana Gr. și dl Bunea L”  şi se aprobă cu un număr de 11 voturi „pentru‟, 1 voturi “abtineri” 

– d. Nica Marian , 1 voturi “impotriva” – d. Miu Ghe, din numarul de 13 consilieri prezenti la sedinta. 

– D. consilier local Miu Gheorghe votează împotrivă deoarece: procesul verbal nu reproduce integral discuțiile 

ședintei, ședințele nu sunt înregistrate și nu sunt transmise online. 

 

Punctul al- 1I - lea al ordinii de zi: 

Proiecte de hotărâri: 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea documentației tehnico-economică faza Studiu de Fezabilitate 

și a indicatoriilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „INFIINTARE PISTE PENTRU 

BICICLETE IN COMUNA PADINA,” 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizele consultative ale comisiilor  de 

specialitate a Consiliului Local - comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ, comisia pentru 

administratia publica locala, juridica, disciplina, respectarea drepturilor si libertatilor cetatenilor, apararea ordinii 

si linistii publice, munca si protectie sociala, protectie copii și comisia pentru invatamant, sanatate, cultura si 

culte, activitati sportive si de agrement, turism se supun dezbaterii.  

Dezbateri; 

- dl consilier Basturea C. : De când încep să curgă cele 12 luni?  

- d-na secretar general Cerb N. : După ce ieșim din perioada de clarificări intrăm în faza de licitație. Din 

momentul când se încep lucrările curg cele 12 luni. 

- dl consilier Burnel O. : Unde vor fi amplasate stațiile de încărcare? 

- d-na secretar general Cerb N. : O stație va fi amplasată în parc și cealaltă la Satul Nou 

 

 Nemaifiind  intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 12 .voturi „pentru”, 0 voturi “împotrivă”, 1 vot “abtineri” - d. Miu Gheorghe,  din 

nr. de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

2. Proiect de hotarare privind stabilirea taxei speciale de salubrizare pentru persoanele fizice, 

utilizatori casnici, si juridice, utilizatori noncasnici, din Unitatea Administrativ Teritoriala Padina, jud. 

Buzau si aprobarea “Regulamentului de instituire, aplicare si administrare a taxei speciale de salubrizare” 

           Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizele consultative ale comisiilor  de 

specialitate a Consiliului Local - comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ, comisia pentru 

administratia publica locala, juridica, disciplina, respectarea drepturilor si libertatilor cetatenilor, apararea ordinii 

si linistii publice, munca si protectie sociala, protectie copii și comisia pentru invatamant, sanatate, cultura si 

culte, activitati sportive si de agrement, turism se supun dezbaterii.  

Dezbateri; 

- d-na secretar general Cerb N.: - Referitor la HCL nr. 27/20233, acesată hotărâre trebuie pusă în 

aplicare. Am nevoie de ajutor și implicare în ceea ce privește amenajarea acestor spații 

- dl consilier Tăbușcă V. : Am luat act de această hotărâre și primăria trebuie să vină cu propuneri. În 

Satul Nou  putem aplasa containere la jumătatea străzilor, din 3 în 3 străzi, și de acolo le ridicăm noi. 
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- dl consilier Burnel O. : Propun să înființăm un serviciu de salubrizare și să achiziționăm o mașină de 

gunoi. 

- dl consilier Miu Ghe. : Văd că se mai adaugă încă o taxa specială de salubrizare, avem pretenția să 

avem containere la poartă pentru colectarea selectiva a deșeurilor. 

- d-na secretar general Cerb N. : Nu se mai adaugă încă o taxă. Este vorba de o taxă specială, calculată 

pe persoană/gospodărie la persoane fizice de 3,5 lei/lună/persoană sau se aplică sub forma ”plătești 

cât arunci” și la persoanele juridice în funcție de activitatea desfășurată în baza unei declarații de 

impunere. Am solicitat suplimentarea cu încă o cursă la nivelul UAT-ului, dar nu am primit niciun 

răspuns până la momentul acesta. 

- dl consilier Urse C. : Această soluție este cea mai bună ”plătești cât arunci”. 

 

 Nemaifiind  intervenţii, se supune la vot            

 Se votează cu 11 .voturi „pentru”, 1 vot “împotrivă”, d. Miu Gheorghe, 1 vot ”abțineri” – d. 

Burnel Ovidiu, din nr. de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de investiții propuse a se realiza la nivelul com. Padina, 

județul Buzău în anul 2023 

Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de 

specialitate a Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun 

dezbaterii.: 

 Nefiind  intervenţii, se supune la vot            

 Se votează cu 11 .voturi „pentru”, 1 vot “împotrivă”, d. Miu Gheorghe, 1 vot ”abțineri” – d. 

Burnel Ovidiu, din nr. de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea numarului posturilor de asistent personal al persoanei cu 

handicap pentru anul 2023 

Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizele consultative ale comisiei  de 

specialitate a Consiliului Local- comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ, comisia pentru 

învățământ, sănătate, cultură și culte, activități sportive și de agrement, turism și comisia pentru administrație 

publică locală, juridical, disciplină, respectarea drepturilor și libertăților cetățenilor, apărarea ordinii și liniștii 

publice, munca și protectie socială, protective copii se supun dezbaterii. 

Dezbateri;: 

- d-nul consilier local Bașturea C. : - Câte posturi avem pe anul 2022? 

- d-na secretar general Cerb N. : - Tot 20 de posturi. Dacă se vor mai primi bani de la A.J.P.I.S. voi 

propune creșterea numărului în funcție de necesități.  

- d-nul consilier Tăbușcă V. : Vreau să fac o mică completare, îmi pare rău că nu este prezentată o 

listă nominal cu cei 20 de asistenți și cu cei care sunt în așteptare. Sunt persoane care beneficiază de 

însoțitor și îi vezi singuri pe stradă, cred că trebuie făcut în așa fel să avem grijă de aceste persoane. 

Asistentul social trebuie să vină cu propuneri în urma anchetei sociale și să ia măsuri. Acești bani 

sunt folosiți în alt scop și nu pentru nevoile persoanei cu handicap. 

- d-na secretar general Cerb N. : - Am analizat toate cererile care sunt în așteptare și prioritate o au 

copiii. Sunt câteva situații în care asistenții personali nu-și dau interesul. 

 

Nemaifiind  intervenţii, se supune la vot            

 Se votează cu 13 voturi „pentru”, 0 voturi “împotrivă”, 0 voturi ”abtineri” din nr. de 13 

consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

5.  Proiect de  Hotarare privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiect  Componenta 
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 Se votează cu 12 .voturi „pentru”, 0 vot “împotrivă”, 1 vot ”abtineri” - d. Miu Gheorghe din 2 

motive : ,, este o chestiune ce tine de conflictul de interese si nu se tine cont de nevoile scolii” 

din nr. de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

 

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea dizolvarii, lichidarii si radierii Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara "PROGAZ BUZAU 2020" 

Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de 

resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de 

specialitate a Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun 

dezbaterii. 

 

 

 

 

Nefiind intervenţii, se supune la vot            

 Se votează cu 12 .voturi „pentru”, 0 vot ”abtineri”, 1 vot “împotrivă”,  - d. Miu Gheorghe din nr. 

de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

 

 

III.  CERERI SI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, 

JUD. BUZĂU 

 

1. Cererea nr. 1917/20.02.2023 a d-lui consilier Miu Gheorghe prin care inainteaza proiectul de 

hotarare privind inregistrarea video-audio si transmiterea in direct a sedintelor CLP si expunerea de motive – de 

depus documentatia la secretarul general 

2. Cererea nr. 1600/13.12.2023 a d-lui consilier Miu Gheorghe prin care solicită inlocuirea d-nei 

secretar general Cerb Nicoleta ca secretar al sedintelor CLP – nu este de competenta Consiliului Local 

3. Cererea d-nei Constantin Stela nr. 1959/21.02.2023- se respinge ; 

Compania de Apa Buzău nr. 4607/10.02.2023 – se aproba demararea procedurilor legale cu 12 voturi 

pentru si 1 vot impotriva – d. cons. Miu Ghe.; 

4. Dl. viceprimar Condruz Ghe. : Referitor la discuțiile din ședința trecută voi trimite un răspuns, în 

scris, d-lor consilieri cu toate lămuririle. Având în vedere faptul că au apărut mai multe conflicte între crescătorii 

de animale, am fost ajutat de către fiul meu cu deplasarea la stâne, acesta fiind plătit de mine. 

 

 

Nemaifiind alte discuţii, şedinţa se declară închisă. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                        Secretar General, 

 Consilier local,                                                        cs. Jr. Cerb Nicoleta Carmen 

    Bunea Lili 


